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Den övergripande verksamheten

Verksamhets̊aret började med uppstarten av en övergripande utvärdering av sektionens verksamhet.
Deltagarantalet var högt och flera svar bidrog till flera förändringar i sektionen. Bland annat skapades
en värdegrund och en ny approach p̊a hur verksamhetsplanen ska skrivas och användas. Under v̊aren
anordnandes SaFt här av delar av styrelserna 2014 och 2015 samt sexmästarna 2014, där temat var
utmaningar. Styrelseledamot fr̊an fysiksektioner p̊a UMU, KTH och LiTH hälsade p̊a. Helgen var lyckad
och vi fick lära oss flera nya sätt att arbeta p̊a.

Ett nytt styrelserum är p̊a g̊ang och en arbetsgrupp har tillsatts för att planera hur det kommer att se
ut. I styrelserummet kommer det även finnas utrymme för möten, vilket gör att styrelsen inte längre
behöver boka alumnirummet. Förhoppningsvis kommer rummet att börja användas som styrelserum
under v̊aren. Nuvarande styrelserum kommer fortfarande vara en sektionslokal och diskussioner kring
vad det ska användas till.

V̊ar bil Berit är inte längre i v̊ar ägo och vi har köpt in en ny bil som sektionsbil. Styrelsen har disku-
terat sektionsmötets längd och försökt hitta sätt att åtgärda det p̊a, t.ex. om allt behöver tas upp p̊a
just sektionsmötet. Trots tv̊a bränder i Matematikhuset under augusti, en i upphittat-hyllan och en i
sexförr̊adet, har verksamheten inte p̊averkats speciellt mycket av dessa händelser.

Verksamhetsplanen

Vi har under året jobbat mycket med verksamhetsplanen. Vi har följt de riktlinjer som st̊ar och vi
har jobbat väldigt mycket med de delm̊al som st̊ar att vi ska göra. Vi har haft problem med server och
h̊arddiskar och därför har inte arbetet med hemsidan kunnat g̊a s̊a bra som vi hade viljat. Vi har anordnat
utbildningar, SaFt och försökt synas s̊a mycket som möjligt för de nya studenterna. Vi har jobbat mycket
kring hur vi hanterar information, b̊ade ut̊at mot medlemmarna och mellan styrelseledamöterna och
har förbättrat väldigt mycket. Styrelsen har generellt haft en god stämning och utöver v̊art arbete för
sektionen s̊a har vi haft kul tillsammans och umg̊atts i relativt stor m̊an.

Kärnstyrelsen

Vi har under året haft tre till fyra kärnstyrelsemöten per läsperiod. Utöver v̊ara vardagliga arbetsupp-
gifter har arbetet som utförts till stor del varit proaktivt och förberedande inför möten, för att minska
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belastningen p̊a resten av styrelsen. Vi har anordnat styrelseskiften och h̊allit i utvecklingssamtal med
alla styrelsemedlemmar där vi har pratat om livets alla problem, och förhoppningsvis rett ut dem.

Ekonomi

Styrelsen har g̊att sju tusen under sin budget. Detta eftersom vi beslutade att köpa in medaljer i en större
kvantitet för att kunna sälja dem till ett lite rimligare pris.

Bilen har g̊att sämre än förväntat. Detta g̊ar till stor del att härleda till stora reparationskostnader för
den förra bilen. Alla problem som varit med bilen har lett till minskade instäkter p̊a kostnadsstället. Vi
har under året köpt en ny bil samt ändrat reglerna s̊a att enbart :are f̊ar hyra den, detta kommer p̊a
sikt leda till minskade intäkter, men förhoppningsvis även minskade reparationskostnader. Bytet av bil
gick sammantaget ungefär jämt ut.

Sexmästeriet har s̊alt mindre än budgeterat och köpt in mindre än budgeterat. Däremot har lokalhyrorna
och vaktkostnaderna överstigit den budgeterade summan vilket har lett till att sexmästeriet har g̊att back.

Caféet har s̊alt mindre än vad som budgeterats, detta tror vi beror delvis p̊a högre konkurrens i omr̊adet.
Detta möts till stor del upp av minskade utgifter, dock har en större investering av muggar gjort att
budgetposten ”Inköp varor” g̊att över vad som budgeterats.

Kulturministeriet s̊alde ovanligt mycket overaller vilket har gjort att de g̊att väl över sin budget.

Studier̊adet fick det bidrag fr̊an Fysicum som vi hade räknat bort, detta tillsammans med mindre utgifter
p̊a exempelvis arrangamangskostnader gör att utskottet g̊ar med mycket plus mot budget.

Vi gick totalt mer än 10 000 kr under budget men d̊a vi redovisat ett positivt resultat anser vi att vi
skött ekonomin bra. D̊a vi har en omsättning p̊a över cirkus 1 900 000 kr motsvarar detta ungefär 6%
vilket vi anser är en bra approximation. D̊a trenden de senaste åren har varit att g̊a väldigt mycket över
budget känner vi att detta har varit ett steg i rätt riktning för att medlemmarna just nu ska f̊a s̊a mycket
som möjligt av det engagemang de lägger ner p̊a sektionen.
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Studierådet

-sektionens studier̊ad har under 2015 fortsatt att aktivt jobba för kvalitén p̊a
-sektionens samtliga program genom b̊ade operativa och rapporterande kurs-

utvärderingar samt övergripande fr̊agor rörande programmen och utbildningen i
almänhet.

Även detta år delades det ut CEQ-pris. P̊a v̊aren vann en lycklig person gratis
kaffe i Hilbert Café under v̊aren. P̊a hösten delades priset ut p̊a Nollegasquen. D̊a
vann en person fr̊an varje program en sida i nyckelpigeboken.

Världsmästarna anordnade under v̊aren spr̊ak-spelkvällar som var fantastiskt lyc-
kade och som senare mynnade ut i k̊arens återkommande event ”Babble Bistro”.

Tillsammans med spindelmännen anordnades under v̊aren en workshop i word-
press och en i LATEX. I samband med dessa lagade studier̊adet mat som s̊aldes till
självkostnadspris. Eventen verkade vara uppskattade av de som kom.

Under nollningen höll studier̊adet i vanlig ordning pluggkvällar i fysicum. I år var
de tre till antalet och anordnades under läsvecka 2, 3 och 4. Nytt för i år var att
vi, förutom mat, erbjöd mellanm̊al till de som kom tidigare till fysicum i form
av frukt och kaffe. Totalt sett gick pluggkvällarna mycket bra och alla som var
där var glada. Även under v̊aren anordnades en pluggkväll i slutet av lp 3 efter
önskem̊al fr̊an sektionens medlemmar.

Utskottsordförande VT
Christina Rönngren

Utskottsordförande HT
Niklas Lundström

Kontakt
um@fsektionen.se
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Utskottsordförande
Benjamin Drorsén

Kontakt
fnu@fsektionen.se

Näringslivsutskottet

Näringslivsutskottet har varit stort till antalet under 2015 och det har underlättat
utskottets arbete. Utskottet har i enlighet med verksamhetsplanen under det
g̊angna året jobbat mycket mot att uppn̊a de m̊al som tagits fram för utskottet. En
stor del av detta har varit att planera vidare p̊a -sektionens nya mentorprogram.
Detta är planerad att startas under v̊aren 2016. En annan viktig del av arbetet i
år har varit att med hjälp av enkäter och samtal kunna utvärdera årets event med
m̊alet att höja kvalitén ytterligare p̊a framtida event. Vi har även börjat sp̊ana p̊a
hur en eventuell intern case-verksamhet skulle kunna fungera.

Verksamhets̊aret kickstartades med ett event som anordnades i samarbete med
Accenture. Eventet var väldigt uppskattat av alla inblandade. Som n̊agot av det
första under året har vi även f̊att upp en hel del information för företag p̊a hem-
sidan, detta med syftet att f̊a sektionen att framst̊a som mera professionell och i
förlängningen göra v̊ara medlemmar mera attraktiva p̊a arbetsmarknaden. Under
v̊aren höll utskottet i samarbete med Studier̊adet i en föreläsning med syfte att ge
sektionens studenter större inblick i vad det innebär att doktorera. Vi hade ocks̊a
besök av Ericsson som höll i ett lunchföredrag.

Under andra halv̊aret har fokus legat p̊a att bibeh̊alla kontakten med befintliga
företag och jobbat mot att göra dessa band ännu starkare. Detta har bland annat
lett till att ett hel̊arskontrakt med Accenture har skrivits. En del av avtalet som
skrevs innebar att Accenture under november höll i ett i case-event p̊a sektionen.

Utskottet har även lyckats boka in ett holländskt tradingföretag som höll i ett
event under Januari. Ett annat stort fokusomr̊ade under hösten har varit stärka
FARAD och göra det ännu mer attraktivt för b̊ade studenter och företag, Detta
har involverad hela utskottet och kom att göra s̊a resten av verksamhets̊aret.

Under lp 3 delade studier̊adet ut kaffe p̊a tv̊a tentor, vilket var mycket uppskattat
av de morgontrötta skrivande studenterna.

Utmärkelsen ”Årets Läraredelades i vanlig ordning ut p̊a Nollegasquen, detta år
tillföll priset Patrik Persson för sina insatser i programmeringsundervisningen.

I slutet av hösten p̊abörjades ett samarbete med MUR, där vi en dag hade ge-
mensamt lunch-fika för alla medlemmar och gemensam spelkväll tillsammans med
FISK p̊a kvällen.



Verksamhetsberättelse: 2015 Sida 5 av 12

Kulturministeriet

Under året har Kulturministeriets olika delar fortsatt underh̊alla medlemmarna
med diverse aktiviteter med det gemensamma m̊alet att skapa en stor diversitet i
evenemangen och vara lyhörda för önskem̊al. Mycket fokus har legat p̊a att lyfta
fram aktiviteter som tidigare inte f̊att s̊a mycket fokus samt att jobba som ett enat
aktivitetsutskott där alla delar hjälper varandra, oavsett tema p̊a evenemanget.
Genom noggrann planering, öppenhet, regelbundna möten och en familjär relation
inom utskottet har vi kunnat genomföra nästan alla eventförslag som uppkommit
under v̊ara sp̊anarmöten. Vi har även jobbat h̊art för att tvätta bort Reiseleiteriets
tidigare inte s̊a charmiga rykte och det med gott resultat även om vi märkt att
mycket av fördomarna fortfarande ligger kvar hos andra sektioner.

Våren

Första halvan av verksamhets̊aret bjöd p̊a en uppsjö av kreativa aktiviteter och
rivstartade med en välbesökt bastukväll där vi inte bara lärde oss hur uppskat-
tat bastubad är utan ocks̊a varför det är eldningsförbud p̊a Punschverandan. Vi
firade Fjul, arrangerade en späckad Stiligvecka och åkte p̊a en mycket trevlig resa
till DömD tillsammans med E-sektionen. Mycket tidigt började planeringen kring
vad vi ville åstadkomma under året och Reiseleiteriet uttryckte en önskan om att
genomföra en variant p̊a 2014 års pangsuccé Totalborg. Imperialborg planerades
i detalj och resulterade i ett tredagarsevenemang inklusive lekar med A-, K- och
W-sektionen, ett Festivalborgsfirande med liveband och gyttjebrottning samt en
korvgrillarkväll med v̊ara kära vapenbröder fr̊an E-sektionen. Tillsammans med
s̊angförmännen genomfördes en uppdatering av s̊angböckerna där ett par nyskriv-
na visor lades till och ett mer lättnavigerat register infördes. Genom en gemensam
Tandembuss förstärktes ocks̊a relationen med M-sektionen och b̊ada parterna hade
en mycket angenäm resa ner fr̊an Göteborg. En rad idrottsevenemang genomfördes
ocks̊a, b̊ade för enbart sektionen under Hälsoveckan och med andra sektioner un-
der Buffelhornet. Innan v̊aren tog slut hann vi med en högtidlig Älgresa till Sk̊anes
Djurpark, ett rykande hett funktionärstack, en massa planering inför Nollningen
samt utvärdering och utvecklingssamtal för alla funktionärer i utskottet som vil-
le. Utöver detta har Idrottsutskottet genomfört en l̊ang rad med återkommande
veckoaktviteter som nu nästintill blivit tradition.

Hösten

Nollningsyran genomsyrade stora delar av höstens arbete och Kulturministeri-
et var som vanligt medverkande i hög grad, särskilt under vecka 0 d̊a vi syn-
tes under overallsförsäljning, sektionssafari, overallslekar och nollecamp. Vi lade
mycket energi p̊a att f̊a alla delar av utskottet att synas och valde exempelvis
att inte ha med mer än en reiseleiter under sektionssafarit, d̊a denna del av
utskottet f̊ar mycket uppmärksamhet änd̊a. Mycket fokus lades ocks̊a p̊a vilken
bild av utskottet vi ville förmedla till nollor, funktionärer och övriga sektioner
och med mycket planering och förebyggande diskussioner har vi förhoppningsvis
förbättrat den allmänna synen p̊a oss. I övrigt s̊aldes fantastiskt m̊anga märken
under k̊arestivalen och idrottsdagen genomfördes trots n̊agot bristande deltagan-
de. Idrottsdagen kunde därför med fördel förlagts en dag som inte är dagen ef-
ter flyING. Lagom l̊angt efter nollningens slut arrangerade mysiga en välbesökt
filmkväll i samarbete med likabehandlingsutskottet vilket var väldigt uppskattat.
Även s̊angarstriden drog ig̊ang ganska direkt efter det att nollningen avslutades
och återigen slog vi rekord i deltaganda vilket även har dragit ig̊ang en diskus-
sion om s̊angarstridsförmannens åligganden och arbetsbelastning samt en even-
tuellt utveckling av ett s̊angarstridsutskott inom kulturministeriet. Ytterligare en
bastukväll arrangerades, denna g̊ang utan just grillad korv och tack anordna-
des för b̊ade utskottets egna funtkionärer och för hela sektionens. Avslutningsvis
uppmärksammades Musikhjälpen i ett samarbete med Likabehandlingsutskottet
där en rad aktiviteter arrangerades under sista läsveckan.

Utskottsordförande
Björn Franck

Kontakt
kultur@fsektionen.se
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AktU-kollegiet

Utöver de evenemang, möten och aktiviteter arrangerade p̊a sektionen har ut-
skottet även haft ett samarbete med Teknologk̊aren och andra sektioner inom
TLTH, mycket tack vare AktU-kollegiet. Denna fantastiska plattform för att ska-
pa sektionsöverskridande relationer har resulterat i gemensamma bussresor, le-
kar, korvgrillning och inte minst i en fantastiskt populär pubrunda i samarbete
med Sexkollegiet. Ännu en pubrunda är planerad i slutet av läsperiod tv̊a och
förhoppningsvis hinner vi med ytterligare n̊agon sektionsöverskridande aktivitet
innan verksamhets̊aret är till ända. Förutom att fungera som en mötesplats har
kollegiet använts för att sprida aktivitetsrelaterad information mellan sektionerna
vilket har resulterat i att alla sektioner inom TLTH allt oftare har välkomnats till
andra sektioners evenemang. Slutligen sprider det fantastisk stämning sektioner-
na emellan när styrelserna samarbetar s̊a mycket vilket märktes framförallt under
nollningen.

Ekonomi

Tack vare en stor efterfr̊agan p̊a märken och overaller har vi behövt köpa in sto-
ra kvantiteter av detta vilket även syns i ekonomin där vi behövde g̊a lite över
budget p̊a inköpsfronten. Detta har dock kompenserats för i och med de höga
försäljningssiffrorna. I övrigt har budgeten kunnat följas väl och inga större av-
steg och ändringar har behövts. Det har upprättats ett inventeringsdokument för
overaller, märken och övriga prylar för att lättare kunna översk̊ada v̊art befintliga
lager och veta när det behöver beställas mer.

Kulturministeriet 2016

Mycket av tidigare års l̊angsiktiga visioner har vi jobbat vidare med, exem-
pelvis samlande av utskott, förbättrande av rykte och utvecklande av sek-
tionsöverskridande samarbeten, men fortfarande kan mycket göras. Framförallt
inom det egna utskottet.

Utskottsordförande
Björn Franck

Kontakt
kultur@fsektionen.se
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Utskottsordförande VT
Eric Johansson

Utskottsordförande HT
David Wessman

Kontakt
prylm@fsektionen.se

Prylmästeriet

Under verksamhets̊aret 2015 har det hänt en hel del i Prylmästeriet. Sektionens
lokal i källaren har f̊att en ny dörr installerade med ett SALTO-l̊as som gör det
lättare att dela ut accesser än med det tidigare nyckelsystemet. Namnet har även
bestämts till den Kongliga Ambassaden med en passande skylt.

Fixare, spindelmän, bilförman och prylmästare har jobbat mycket gemensamt
med en härlig sammanh̊allning, t.ex. vid cykelfix med sektionens medlemmar.
Prylmästeriet har ocks̊a varit delaktiga i projekt s̊asom byggandet av en älggitarr
och p̊abörjat ett projekt kring ett arkadspel. Uthyrning av sektionsbilen och av
sektionens verktyg har p̊ag̊att kontinuerligt.

Bilen

Sektionsbilen Berit användes flitigt under v̊aren men krävde mycket underh̊all.
Under sommaren blev resultatet att Berit skrotades. När detta besked kom
p̊abörjades arbetet för att införskaffa en ny bil och detta resulterade i en Volvo
S+V70 som idag bär sektionens eminenta registreringsskylt 6122Å. Utskottet ha-
de efter v̊arterminsmötet ingen bilförman men efter Nollningen kunde V.A. Kant
ersättas med Karl Tengelin.

Webbplats & server

Arbetet med webbplats fick under v̊aren ett ordentligt uppsving. En äldre medlem
i sektionen, Erik Henriksson, hjälpte till med smarta verktyg och riktlinjer. Det
gör det enklare att sätta sig in i den befintliga koden och lättare att jämföra samt
utvärdera uppdateringar vilket höjer kvalitén p̊a den kod som publiceras. I början
av sommaren uppkom fel i serverns mjukvara som gjorde att den inte kunde starta
upp p̊a rätt sätt. D̊a m̊anga spindelmän redan tagit sig ut fr̊an Lund tog felsökning
l̊ang tid. Efter att varit i kontakt med en äldre spindelman bestämdes slutligen
att installera om servern. Arbetet p̊abörjades strax innan Nollningen vilket ledde
till att uppdateringar inför nollningen inte kunde utnyttjas.

Arbetet med webbplatsen har till stor del best̊att av att rensa upp och förbättra
gammal kod samt genomföra höstens sektionsval.

Nollning

Under Nollningen var hela Prylmästeriet aktiva med byggandet till alla nollnings-
uppdrag. Mycket givande start för årets utskottsarbete och förträffligt trevliga
faddrar och nollor(ettor). I sista veckan av Nollningen anordnades ett lyckad Cy-
kelfixardag tillsammans med -sektionen. Till följd av Nollningen var det fler
medlemmar som fick upp ögonen för Prylmästeriet och det har bland annat lett
till nya projektidéer.
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Föset

Planeringen av nollningen tog sin fart redan i slutet av december och kom ig̊ang
ordentligt i januari. Arbetet sattes fort ig̊ang med mycket möten, b̊ade inom Föset
och med SVL, ÖPK (Överphöskollegiet) och m̊anga utskottsordföranden. Temat
spikades den 10 januari och sv̊arigheterna med att h̊alla det hemligt p̊agick hela
vägen fram till den 3 mars d̊a ett temasläpp med filmvisning och pub, som sexet
stod för, anordnades. I lv 3 lp 2 hölls ett informationsmöte ang̊aende hur man
söker fadder, uppdragsfös och extrafös. Ändringen som Piratföset gjorde ang̊aende
fadderansökan behölls även i år, posterna utomhussittningsfös och designfös lades
till och vi valde att minska antalet faddergrupper fr̊an tidigare år till 12 st plus 1
internationell faddergrupp för att förbättra mängden nollor per fadder. I lv 6 lp
2 hölls alla fadderintervjuer och i lv 1 lp 3 alla uppdrags- och extrafös intervjuer.
Slutligen valdes 78 faddrar, 53 uppdragsfös, 7 pluggfös, och 15 extrafös.

Under v̊aren gick vi p̊a m̊anga utbildningar och kickoffer anordnade efter dessa
ocks̊a utbildningar för v̊ara funktionärer. I dessa utbildningar fokuserade vi myc-
ket p̊a caselösning och samarbete inom gruppen. Möten inom Föset hölls varje
vecka och vi hade kontinuerligt möten med SVL. Arbete med spons, budget, pla-
nering av nollningen, utbildningar och planering med de andra utskotten p̊agick
under hela v̊aren. Under sommaren fortsatte arbetet mer enskilt och nolleguiden,
fadderguiden, kläder och design fick större prioritet. Nolleguiden skickades in p̊a
tryck med god tidsmarginal, nollefilmen spelades in, hilbertväggen m̊alades och
blev klar dagen innan nollningen och det sista planerades och inhandlades till
nollningen.

Den 24 augusti började nollningen och den blev gudomligt bra! Allt gick enligt
planerna och inget blev fel.

Efter nollningen har vi anordnat en tackfest för alla som engagerade sig i v̊ar
nollning, utvärderat och fixat klart det som var kvar fr̊an nollningen.

Kul kuriosa:
Mängd konsumerad fetaost under nollningen: 22,5 kg.
Antal flaskor bubbel som Föset druckit under nollningen: ¿30 st.

Utskottsordförande
Linus Hamlin
(Överfös Linus)

Kontakt
overfos@fsektionen.se

Cofös
Cofös Axel
Cofös Elin
Cofös Linnéa
Cofös Rebecka
Cofös Julia
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Utskottsordförande
Hampus Näsström

Kontakt
sanning@fsektionen.se

Sanningsministeriet

Sanningsministeriet har under året arbetat med att vidare centralisera informa-
tionsspridningen till hemsidan. Vecktorn har även f̊att ett nytt format under hösten
för att lättare kunna hantera följare samt f̊a feedback p̊a hur bra vi n̊ar ut med
informationen. Framförallt har vi dock f̊att ett stort tillskott till utskottet. Vi har,
som det nog inte undg̊att n̊agon, åter en von Tänen-redaktion!

Sanningsspridarna har haft lunchmöten i princip varje vecka och under dessa
försökt planera sitt arbete. Detta arbete har till största del handlat om att skapa
planscher till alla de event som inträffat under året. De har även jobbat med att
f̊a ig̊ang bloggen och som det är nu s̊a är det bara att börja blogga. Vi har tillsam-
mans strävat efter att, till skillnad fr̊an tidigare år, beh̊alla alla filer som vi jobbar
med för att underlätta framtida arbete. Tillsammans har vi även visionerat om
framtiden för utskottet och möjligheten till att införa en podcast.

Arkivarierna har fortsatt att organisera och märka upp alla de förem̊al som vi har
i v̊art arkiv. De har även ordnat en sittning för ett gäng gamla -are och under
den f̊att ovärderlig information om en del fullkomligt mystiska förem̊al i arkivet.

Fotograferna har fotograferat otroligt duktigt under de flesta event som anordnats
under året. Tyvärr s̊a har inte sektionens bildarkiv fungerat och därmed har vi
inte kunnat visa bilderna n̊agonstans. Nu är dock bildarkivet ig̊ang och där g̊ar
det att hitta massor av härliga bilder fr̊an 2015.

Von Tänen har utkommit för första g̊angen p̊a väldigt länge och lyckats f̊a ihop tv̊a
riktigt matiga nummer. De har lagt ner en hel del eng̊angsarbete i form av kontakt
med tryckeriet och p̊aföljande nummer kommer därmed att kunna produceras
lättare. De kommer nu att jobba vidare och planerar att släppa ett nummer per
läsperiod.
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Sexmästeriet

Året började med en före-ET-slasque-mat-sittning, en fetsm, efter tentorna i ja-
nuari. Efter detta höll vi Skiftesgasque för alla nyvalda, sittande och avg̊aende
funktionärer. Mästare och pubjobbare gick även p̊a alkoholhanteringsutbildning-
ar.

I februari hjälpte vi till p̊a Farad. Dagen innan lagade vi middag åt de som job-
bade och under mässan lagade vi lunch åt företagsrepresentanter och andra invol-
verade samt höll i en pub senare p̊a kvällen. Veckan efter höll vi ytterligare en
pub i samband med fösets temasläpp. Vi hade även en kick-off för hela utskottet
med utbildning i alkoholhantering, brandsäkerhet och riktlinjer och därefter team
building-övningar och sittning.

I slutet p̊a mars, efter LP3, höll vi först v̊ar andra fetsm och sedan veckan därp̊a
en pub ihop med FNU i syfte att alumner och studenter skulle f̊a träffas. I mitten
p̊a april höll vi i v̊ar första sittning i Gasquesalen under arrangemanget Flickor p̊a
Teknis. Veckan efter höll vi en pub ihop med A-sektionens sexmästeri under en
pubrunda arrangerad av alla sexmästerier p̊a LTH.

Därefter var det dags för v̊arterminsmöte. Vi hade inga funktionärer att välja in
men lagade mat till alla närvarande p̊a mötet. Ett par dagar innan valborg arrange-
rades festivalborg tillsammans med kulturmästeriet, ett publiknande utomhusar-
rangemang med band som spelade. Sexmästeriet stod för alkoholförsäljningen.

Det sista vi gjorde innan sommaruppeh̊allet var att h̊alla en tredje fetsm, den här
g̊angen utomhus.

Hösten drog i g̊ang med en väldig fart med sittning redan andra dagen p̊a noll-
ningen, den s̊a kallade Välkomstgasquen. Denna följdes av ytterligare fyra stora
sittningar: KEF-sittning, Lära Känna-gasque, en EFIng sittning samt Nollegasque.
Alla sittningar utom EfIng-sittningen hölls i Gasquesalen; den hölls i A-huset, och
alla utom KEF-sittningen var finsittningar. KEF samt EFIng hölls, som namnen
antyder, ihop med K- och E-, respektive E- och Ing-sektionerna. Efter alla sitt-
ningar utom KEF höll vi i eftersläpp. Förutom dessa stora sittningar höll vi en
pub med W- och A-sektionerna.

Vid slutet av LP 1 anordnade vi ytterligare en fetsm. Slutligen, under Lp 2 anord-
nades först en pub tillsammans med W-sektionen under TLTH’s pubrunda, vi laga-
de mat under terminsmötet och arrangerade k̊arens s̊angarstridstack. Vi höll ocks̊a
den årliga ordensmiddagen, en 7-rättersmiddag där bland annat F-sektionens he-
derstecken delas ut. Ett par dagar innan julledigheten hölls en tacksittning för alla
tappra sexmästerister varefter vi alla gick p̊a spex.

Utöver detta var vi arbetat mycket med att skapa rutiner för hur saker och ting
görs och hanteras. Vi har utformat riktlinjer för hur vi som sexmästeri vill förh̊alla
oss till varandra och de som g̊ar p̊a v̊ara evenemang, samt hur vi vill arbeta. Vi
har ocks̊a försökt samarbeta mycket med andra utskott p̊a sektionen och andra
sektioners sexmästerier, dels för att de är roligt för oss i sexmästeriet men framför
allt för att ge medlemmarna möjlighet att träffa nya människor och för att avlasta
varandra. Slutligen har vi under året jobbat för att göra arbetet under sittningar
mer fritt utan att förlora strukturen. Att en som i vanliga fall lagar mat under
n̊agot evenemang st̊ar i baren till exempel, eller att n̊agon under samma sittning
kan jobba b̊ade med att servera och göra efterrätt. Tidigare har det varit mer l̊ast.

Utskottsordförande
Alice Herdenberg

Kontakt
sexm@fsektionen.se
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Utskottsordförande VT
Magnus Wallgren

Utskottsordförande HT
Anna Svensson

Kontakt
cafe@fsektionen.se

Cafémästeriet

Året började n̊agot nervöst med tanke p̊a den stora cafékylen som br̊akade med
oss strax innan jul. Efter m̊anga om och men fick vi den fixad efter att ha bytt ut
kylplattan för drygt 20 000 kronor. Sedan dess har den fungerat exeptionellt bra.

Vi har jobbat mycket för att det ska vara roligt att engagera sig i caféet, dels
genom att börja med roliga kickoffer vid varje nyckelpigeutbildning. Kickofferna
har varit efter varje caféstäd, där vi ätit middag, spelat spel och myst. Cafémästare
samt gamla och nya nyckelpigor har f̊att umg̊as och lära känna varandra.

Under v̊arterminen anordnades en Prova p̊a-vecka där fyra av fem mackor samt
en av tv̊a nya sallader infördes permanent. Vi undersökte även om vi kunde införa
saker som drickyoghurt, andra dressingar, annat godis och muffins. En del har f̊att
stanna kvar. En liten frys skänktes till caféet s̊a att vi kunde börja sälja glass i
caféet, tyvärr ligger glassen välgömd där s̊a att f̊a personer faktiskt vet om att det
finns.

Eftersom det är m̊anga olika priser att h̊alla rätt p̊a till höger och vänster och
kunder som fr̊agar vad mackorna inneh̊aller skapades sm̊a skylth̊allare med Hil-
bertloggan p̊a, de blev mycket uppskattade och fungerade väldigt bra.

Vi justerade priserna p̊a allt i caféet s̊a att vi skulle f̊a samma prismarginal p̊a alla
produkter. Många andra rutiner och dokument har uppdaterats. Numera hjälps
vi åt att tvätta förkläden och disktrasor en g̊ang i veckan. Sm̊a inköp som burk
till snusklubbor, en begagnad iPod, trattar och l̊ador för sopsortering har ocks̊a
gjorts.

Med hjälp av Prylmästeriet fick vi ett nytt jobbanmälningssystem som testades
under v̊aren, tyvärr l̊ag hemsidan nere vid nollningens början s̊a att vi temporärt
fick återg̊a till Google Docs.

P̊a v̊arteminsmötet 2015 äskade vi pengar ur investeringsfonden för att köpa fler
kylplattor och v̊ar kära Coffee Queen Mega Gold A X2 med automatisk vat-
tenp̊afyllning samt tv̊a extra kaffetermosar. Vi justerade även budgeten för att
skaffa ett Spotify Premium-konto till caféet med syftet att nyckelpigorna alltid ska
kunna spela sin favoritmusik under sin arbetstid. Utbildningsbidragen ändrades
ocks̊a s̊a att man f̊ar en fix lön per jobbat tillfälle istället för per läsperiod.

Bokföringssystemet för de enskilda nyckelpigebidragen utvecklades och fungerar
mycket smidigt. Det är skapat i Googles “bkper”, ett slags bokföringsprogram.
Detta kallar vi för Breaddit.

Vi handlar fortfarande kaffe fr̊an City Gross eller dylikt. Under ett möte med
en av v̊ara säljare fr̊an Svensk Cater som förhandlar fram kundrabatter åt oss
undersökte vi om vi kunde köpa billigt kaffe därifr̊an. Vi fick ett förslag p̊a BKI-
kaffe för samma pris som det vi köper nu men smaken övertygade oss inte, s̊a
ungefär tre g̊anger per termin rensar vi City Gross lager p̊a ekologiskt bryggkaffe.

Under v̊aren jobbade vi mycket med Cafékollegiet där Cafémästarna fr̊an F, E, M,
V, K och D sitter med. Vi anordnade tillsammans Den Stora Caféfesten onsdagen
den 13e maj. Den var mycket lyckad med tre olika teman i ett, Neon-Mexican-
Circus, samt liveband, buffé, sockervadd och piñatas. Öl och cider fanns till billig
försäljning. Totalt hade vi över 200 anmälda till eventet.

Annars har den dagliga verksamheten g̊att fram̊at, kylen har h̊allt sig kall och
nyckelpigeposterna har fyllts. Vi räknar med att vi kommer g̊a ungefär med budget
med vissa avvikelser, exempelvis lär vi inte n̊a upp helt i försäljning d̊a vi haft
relativt f̊a beställningar samt att restauranger med “Gott”, “Nära” och “Grönt”
i namnet antagligen tagit en del av kunderna. Mindre undervisningstillfällen kan
ocks̊a bidra till att färre studenter är i caféet.

2 oktober hade vi miljöförvaltningen p̊a besök och efter ett antal anmärkningar
var vi trots allt godkända förutsatt att vi försöker åtgärda felen. Till följd av detta
köptes nya sk̊apluckor in.

Hilbert Café var med i Röda Korsets insamling till flyktingar och samlade genom
kaffe– och kakförsäljning in 3641 kr. Under hösten beställde vi 100 000 muggar
tryckta med v̊ar egen logga, vi räknar med att de ska räcka minst tv̊a år fram̊at.
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